



Lifepassion &



JULIE HANNON
PachamamasProject

Advanced Shamanic Magic 2019

11. - 16. October 2019

with Julie Hannon and Amina Meineker

Experience Shamanic Magic in Every Aspect of your Life.

Take your life and your work with clients to the next level.

Be part of changing the world.

Name:

Anschrift/address:

Email:

Mobile:

Geburtsdatum/DoB:

I hereby sign up for Advanced Shamanic Magic.

Ich melde mich hiermit verbindlich für Schamanische Magie für Fortgeschrittene an.

The class is taught in English and translated to German

Der Kurs wird in Englisch unterrichtet und ins Deutsche übersetzt.

When/Wann: 11. - 16. Oktober 2019, Start: 16.00 h, End: 14.00 h

Where/Wo: SeinZ Wisdom Resort - Kurhausstr. 1 - 82433 Bad Kohlgrub (south of Munich), www.seinz.de

Upon registration I will receive an invoice for this class amounting to EUR 1.498,00. EUR 200,00 are

due right away to hold your place in the class. The remaining balance is payable by September 30th, 2019.

Mit meiner Anmeldung erhalte ich eine Rechnung für diesen Kurs in Höhe von EUR 1.498,00. EUR 200 sind

sofort fällig, um meinen Platz zu sichern. Der Restbetrag ist bis 30. September 2019 zu überweisen.

Account details/Kontodaten:

Lifepassion GbR IBAN: DE79 5008 0000 0712 2603 01

BIC: DRESDEFFXXX

Early Bird Discount:

If I sign up and pay in full before May 15th, 2019, my tuition is EUR 100 less equalling a total of EUR 1.398,00.

Wenn ich mich vor dem 15. Mai 2019 anmelde und die gesamte Teilnahmegebühr überweise,

zahle ich EUR 100 weniger und damit insgesamt EUR 1.398,00.

Costs for room and board are not included. Please book via Email: hallo@seinz.de.

Die Kosten für Unterkunft und Verpflegung fallen gesondert an. Bitte buche via Email bei hallo@seinz.de

SeinZ Wisdom Resort, Kurhausstr. 1, 82433 Bad Kohlgrub (south of Munich), www.seinz.de, 0884597-0

Prices per night and person incl. full board range between EUR 99,00 and 129,00 (dorm to classic single).

Die Preise pro Nacht pro Person inkl. Vollpension liegen zwischen EUR 99,00 und 129,00 (MBZ bis EZ Classic).

The general terms and conditions of Lifepassion have I read on lifepassion.com and accept them hereby.

Die Allgemeinen Geschäftsbedingungen zur Kompassreise habe ich unter Lifepassion.com gelesen

und akzeptiere sie hiermit.

Fill in and sign registration. Scan or photograph and email to: home@lifepassion.com

Anmeldung ausfüllen und unterschreiben. Scannen / fotografieren und senden an: home@lifepassion.com

Place and Date / Ort und Datum

Signature / Unterschrift